



[LE FRANÇAIS SUIV L'ANGLAIS]

"Appealing the Equitas judgment is reprehensible" - Karygiannis

OTTAWA - The Honourable Jim Karygiannis, Member of Parliament for Scarborough-Agincourt and Liberal Critic for Veterans Affairs, was shocked to learn that the Minister of Veterans Affairs, Julian Fantino, has decided to appeal the ruling of the Honourable Mr. Justice Gordon Weatherill in the *Scott et al. v. Attorney General of Canada* proposed class action.

"The Minister's decision to appeal the ruling is reprehensible. These six veterans, on behalf of other veterans, are only asking that the Government of Canada ensure that they can live their lives with respect and dignity," said Mr. Karygiannis. "They answered their country's call to service; we sent them into harm's way and, in protecting our way of life, they were injured."

Daniel Scott, Mark Campbell, Gavin Flett, Kevin Betty, Bradley Quast and Aaron Bedard, the Plaintiffs, are arguing that the Government of Canada has the obligation to live up to the promises made to them.

In a press release the Minister stated that "We are therefore appealing Justice Weatherill's decision, as this case is not the proper vehicle for addressing the very real concerns of Veterans."

"These veterans have very 'real concerns'. They have gone through all the proper channels at Veterans Affairs and have not received the help they need," Mr. Karygiannis stated. "As the Standing Committee reviews the New Veterans Charter, we need to travel to where the veterans are so that we can hear their 'real concerns' and ensure that the recommendations we make address the concerns of the veterans and their families."

Contact:

Margot Doey-Vick, Media Relations
Office of the Hon. Jim Karygiannis, P.C., M.P.
Scarborough-Agincourt [\(613\)992-4501](tel:(613)992-4501) or [\(416\)321-2405](tel:(416)321-2405)

« Porter le jugement Equitas en appel est répréhensible »

OTTAWA — L'honorable Jim Karygiannis, député de Scarborough—Agincourt et porte-parole libéral responsable des anciens combattants, a été outré d'apprendre la décision du ministre des Anciens Combattants, Julian Fantino, de faire appel du jugement de l'honorable juge Gordon Weatherill dans la demande de recours collectif dans l'affaire *Scott et al. Procureur général du Canada*.

« La décision du ministre d'en appeler du jugement est répréhensible. Ces six vétérans, au nom d'autres

vétérans, veulent seulement que le gouvernement du Canada veille à ce qu'ils puissent vivre dans le respect et la dignité, a expliqué M. Karygiannis. Ils ont répondu à l'appel de leur pays pour servir; ils ont risqué leur vie et ils ont été blessés alors qu'ils protégeaient notre mode de vie. »

Daniel Scott, Mark Campbell, Gavin Flett, Kevin Betty, Bradley Quast et Aaron Bedard, les demandeurs, argumentent que le gouvernement du Canada est tenu de respecter les promesses qu'on leur a faites.

Dans un communiqué de presse, le ministre dit : « [n]ous faisons donc appel de la décision du juge Weatherill, car cette affaire n'est pas le bon moyen d'étudier les préoccupations concrètes des vétérans ».

« Ces vétérans vivent des inquiétudes réelles. Ils sont passés par tous les processus en place aux Anciens Combattants sans jamais recevoir l'aide dont ils avaient besoin, a ajouté M. Karygiannis. Pendant que le Comité permanent examine la nouvelle Charte des anciens combattants, nous devons nous rendre où sont les vétérans pour entendre leurs préoccupations réelles et voir à ce que les recommandations que nous ferons répondent aux soucis des vétérans et de leurs familles. »

Personne-ressource :

Margot Doey-Vick, Relations avec les médias
Bureau de l'hon. Jim Karygiannis, C.P., député
Scarborough—Agincourt [613-992-4501](tel:613-992-4501) ou [416-321-2405](tel:416-321-2405)

Hon. Jim Karygiannis P.C., M.P.
3850 Finch Ave E #206
Toronto Ontario M1T 3T6
Canada